

《单词百科:nanotechnology是什么意思?nanotechnology怎么发音?nanotechnology的解释和用法》

英语单词nanotechnology是什么意思?nanotechnology怎么读?nanotechnology怎么发音?简答网为您整理了nanotechnology的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



nanotechnology怎么读

nanotechnology的读音:[, næn ə ʊ tek ' nɒ l ə dʒ i]

nanotechnology的意思

1、n.纳米技术, 毫微技术;纤技术;

nanotechnology的双语例句

1、It is a direct reference to innovation in the field of biotechnology, chemistry and nanotechnology.

“脑细胞”也体现了化学、生物科技和纳米技术等领域的进步。

2、The micro emulsions, liposomes, microcapsule, nanotechnology, nylon particles, and porous polymer microsphere were mainly introduced.

主要介绍了微乳液、脂质体、微胶囊、纳米技术及尼龙颗粒、多孔聚合物微球等。

3、The genesis of the nanobattery springs from an earlier Bell Labs foray into nanotechnology.

奈米电池的开发缘起于贝尔实验室先前进军奈米科技的行动。

4、Nanobiomaterial is a multidisciplinary scientific field with roots in life science, material science and nanotechnology.

摘要纳米生物材料的理论和实验研究正成为现代生物和医用材料的研究热点。

5、An important subfield of nanotechnology related to energy is nano fabrication.

一个重要的分支学科的纳米技术相关的能量是奈米制造的。

6、But nanotechnology bears a special burden.

可是纳米技术担负着特别的压力。

7、As the basis of the whole nanotechnology, nanostructures have significant effect on theories and applications.

纳米结构无论从基础研究的角度来说,还是从性能与应用的角度来看,都有着特殊重要的意义,可以说纳米结构的合成和组装是整个纳米科技的基础。

8、The rapid development of nanotechnology has opened up new areas of application of nanometer biological materials.

纳米科技的飞速发展,开拓了纳米生物材料新的应用领域。

9、But the visionary scent that has surrounded nanotechnology ever since may provide some unforeseen benefits.

但是,围绕纳米技术的充满不切实际的幻想,可能会给我们带来一些未料到的好处。

10、In recent years nanotechnology obtained the application in the pharmacy domain.

近年来纳米技术已在药学领域得到了应用.

11、 With the development of the modern science technology, the distance between the nanotechnology and is short.

随着现代科学技术的发展, 纳米技术离我们越来越近.

12、 That is where nanotechnology plays a role.

这就轮到纳米技术发挥作用了.

13、 The sensors respond rapidly are completely reusable, the team reported online 30 August in Nature Nanotechnology.

8月30日, 研究小组在《自然-纳米技术》在线版上报道:这种传感器反应迅速,完全可以重复使用.

14、 Nanotechnology can remarkably modify the hydrogen storage properties of hydrogen storage materials.

将纳米技术与贮氢材料结合起来,可显著的改变材料的贮氢性能.

15、 He about cancer drugs already developed with nanotechnology.

他说抗癌药物已经通过纳米技术得到了发展.

16、 nanotechnological research

纳米技术研究

17、 Researchers at MIT are using nanotechnology to find a solution.

麻省理工学院的研究人员正在利用纳米技术寻找解决办法.

18、 Nanoscience and nanotechnology is one of the most important researches in the 21st century.

纳米科技已成为21世纪科技界最具影响力的领域之一.

以上是简答网为您整理的nanotechnology怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助. 查看更多关于nanotechnology的用法、nanotechnology的释义、nanotechnology的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/nanotechnology>

